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INTERPELACJA 

w sprawie zabezpieczenia chodników w rejonie Al. Pokoju 15/17 przed 

możliwością parkowania na nich samochodów 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o zabezpieczenie chodników w rejonie 

Al. Pokoju 15/17 przed możliwością parkowania na nich samochodów. 

We wskazanym miejscu powstały niedawno nowe miejsca parkingowe, 

jednakże część kierowców postanowiła zaanektować również chodniki dla 

pieszych, co utrudnia tym drugim poruszanie się po osiedlu. 

Być może przydałyby się w określonych lokalizacjach słupki na 

chodnikach. Dodam, że rozjeżdżane są także okoliczne zieleńce. 

Moja interpelacja podyktowana jest skargami mieszkańców w powyższej 

sprawie. Dodatkowo dostarczyli mi materiał zdjęciowy, który przekazuję, aby 

pokazać skalę problemu. 

Proszę o podjęcie stosownych działań przez MZDiT w powyższej 

sprawie. 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 


